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Anyaágyas szobákat építenének a rákos gyerekeknek 

MEGUJUL A SZEGEDI 
METEOROLÓGIA 
Több mint húszmillió forintba 
kerül az Országos Meteorológiai 
Szolgálat Dél-magyarországi 
Regionális Központjának 
felújítása, a beruházás várhatóan 
áprilisban fejeződik be. 

3. oldal 

ÁRVÍZI FELVONULÁS 
Többnapos ünnepségsorozattal 
emlékezik Szeged a nagy árvízre, 
a negyvennyolcas forradalomra 
és Vaszy Viktor karmesterre. Ma 
este például fáklyás fölvonulás 
indul a Tisza-parti emlékműhöz. 
Bár a rendezvénysorozat nagy 
hírverést kapott, a turisták hada 
nem indult el. 

4. oldal 

NEHÉZ A VÉGREHAJTÁS 
Mindkét bérlakásából 
kilakoltatták a vásárhelyi C. 
Nagy Sándort, aki évek óta nem 
fizetett lakbért, és a város által 
ajánlott vételi lehetőséggel sem 
élt. A végrehajtást egy ideig egy 
autó okozta torlasz akadályozta. 

4. oldal 

A miniszterelnök 
ígérete szerint 

az M5-ús autópálya 

nap műlva lesz 
matricás es 

nap múlva er Szegedre! 

w w w . d e l m a g y a r . h u 

Mi történt Rózsa Editteli 

Csupán tízmillió forint hiányzik 
Legalább tízmillió forintra len-
ne még szüksége a szegedi gyer-
mekklinikának, hogy megépül-
hessenek azok a kórtermek, 
ahová a daganatos gyerekeket 
szüleikkel együtt lehetne elhe-
lyezni. Jelenleg egy 9 és egy 5 
ágyas szobában zsúfolódnak a 
kis betegek és szüleik. 

A Szegedi Tudományegyetem 
Gyermekklinikája eddig 45 millió 
forintot gyűjtött össze egy új, két-
szintes épületszárnyra, ahol a da-
ganatos gyerekeket szüleikkel 
együtt, egyágyas szobákban lehet-
ne elhelyezni. Az intézményben 
négy megye rákos gyerekeit keze-
lik, de elhelyezésüket nem tudják 
megfelelően biztosítani. 

Bartyik Katalin, a klinika on-
kológus szakorvosa elmondta, 
jelenleg mindössze két egyágyas 
szobájuk van, a többi gyereket 
egy öt-, illetve egy kilencágyas 
kórterembe kénytelenek össze-
zsúfolni. A legnagyobb problé-
mát az jelenti, hogy ezekre a le-
gyengült immunrendszerű bete-
gekre a legenyhébb fertőzés is ve-
szélyt jelenthet, ezért minél töb-
ben vannak összezárva egy lég-
térbe, annál nagyobb a megbete-
gedés kockázata. 

A zsúfolt kórteremben a szülőknek egész nap egy kényelmetlen széken kell kuporogniuk Fotó: Karnok Csaba Folytatás az 5. oldalon 

Délután már nincs 
útdíj az M5-ösön 
Lapunk értesülései szerint min-
den esély megvan arra, hogy ma 
délutántól - nagy valószínűség-
gel 3 órától - már nem kell útdí-
jat fizetni az M5-ös sztrádán. Er-
ről a tegnapi kormányülésen 
J " ítöttek, amelyen tárgyalták az 

ópálya bevonásának techni-
feltételeit az országos matri-
rendszerbe. így a várt idő-

ítnál, a pénteki 0 óránál leg-
ob kilenc órával korábban 

mentesítik az autósokat a mé-
regdrága útdíj kifizetése alól. 

Mint emlékezetes, ebben a pár 
napban felgyorsultak az esemé-
nyek az M5-össel kapcsolatban. 
Kedden aláírták az AKA Rt. külföl-
di tulajdonosaival a közel 40 szer-
ződés nagy többségét a részvények 
kivásárlásáról. Tegnapra is maradt 
még aláírnivaló, valamint sikerült 
abban is megállapodni, mikor kell 
utoljára útdíjat fizetni. 

Politizálás utáni civil élet 
Rózsa Edit (képünkön) három ciklu-
son keresztül volt Szeged SZDSZ-es 
országgyűlési képviselője, közvetlen 
egyénisége és energikussága az egyik 
legnépszerűbb Csongrád megyei poli-
tikussá emelte. A hat évvel ezelőtti 
parlamenti választások után azonban 
nem került be az Országházba és el-
tűnt a szerette város és az országos 
politika kereszttüzéből. 

Telefonon felkerestük miskolci ott-
honában és a vele készült interjúnk-
ból kiderül, lelkesedése és aktivitása 

semmit nem változott az elmúlt évek-
ben. A ma már civil életben tevékeny-
kedő Rózsa Edit jelenleg a Hungexpo 
Rt. egyik vezetője, szabadidejében pe-
dig városmarketinggel foglalkozik. És 
ki hinné, az EU-csatlakozást követő-
en egy nagyszabású Szeged-Miskolc 
városmarketing-programsorozatot 
szeretne elindítani. Emellett pedig az 
esküvőjére készül. Röviden: boldo-
gabb, mint valaha. 

Interjúnk a Bizalmasanban 

A Mars téri piacon is sétál majd a miniszterelnök 

Az MSZP villámkongresszusa 

Szakmunkás a sportcsarnok bejáratánál. A kongresszusig megköt a fuga Fotó: Gyenes Kálmán 

Az MSZP pénteki kongresszusára 2600 résztvevőt 
várnak az újszegedi sportcsarnokba. A rendezvény 
11 órakor kezdődik, és fél négykor véget is ér. 

MUNKATÁRSAINKTÓL 

A kongresszusra látogató Medgyessy Péter minisz-
terelnök pénteken délelőtt fél 11 -kor a Mars téri pi-
acon tesz sétát, délután fél 4-kor pedig megkoszo-
rúzza az árvízi emlékművet. 

A párt tanácskozása alig öt órán keresztül tart 
majd. Pénteken 11 órakor Juhász Ferenc, az ügyren-

di bizottság elnöke mond köszöntőt, és a program 
szerint 15 óra után néhány perccel Kovács László 
pártelnök már belekezd a zárszóba. Közben felszólal 
Medgyessy Péter miniszterelnök, Horn Gyula, Lévai 
Katahn, Szanyi Tibor, Horváth Csaba, Kósáné Ko-
vács Magda, Szekeres Imre és Botka László szegedi 
polgármester is. 

Tegnap a párt budapesti sajtóirodájában elmond-
ták: minden szocialista miniszter jelen lesz, össze-
sen 2600 résztvevőt várnak a rendezvényre. 

Folytatás a 3. oldalon 

Fáklyás felvonulás 
a Szegedi Nagyárvíz 125. évfordulója alkalmából 

200A. március 11-én (csütörtök), 18J órakor a Széchenyi tér k ö z é p s ő sétányától indul az emlékező menet a felújított 
árvízi emlékműhöz és az új örökmécseshez, ahol 19yo órakor ünnepi beszédet mond Botka László polgármester. 

Emlékezzünk együtt a város újjászületésére! 

http://www.delmagyar.hu

